
Saksprotokoll i fylkeseldrerådet -  08.12.2020 
 
Martin Monrad Reigstad, sette fram slikt forslag: 
  
 «Fylkeseldrerådet går imot gebyr på bankkort.» 
 
Avrøysting 
 
Reigstad sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
 
Tilråding frå fylkeseldrerådet til fylkesutvalet 
 
Fylkeseldrerådet går imot gebyr på bankkort. 
 
 


